
Protokoll Styrelsemöte 20240123 hos ordf. Kim 

 

Närv: Stefan Hjort, Sven Eriksson, Bodil Kramare, Håkan Söderberg, A-C Nelson (Kim) 

Frånv: Sven Geijersson, Ingvar Johansson och Kjell-Egon Strandh (sjuk) 

 

1. Ordf hälsade välkomna. Skriver protokoll i sekreterarens frånvaro. Den utförliga 

dagordningen med kommentarer bifogas. 

2. Årsmötet planerades. Mötesordf Åke Rydlund vidtalad Madde Kaspersson avgår och 

Katarina Ek-Nilsson går in som suppleant. 

Gröt och årsmöteskaka serveras enl tradition. Ulla-Brith, Dorrit och Wiltrud ansvarar.Kim beställar 

övrigt hos Puttes. 

Mari Bergström avgår från valberedningen. Birger Lingmerth avgår som ersättare för revisor. 

3. Planerad resa till Västergötland presenteras på årsmötet. Föreningen sponsrar med 200 kr 

per deltagare. Kim ska prata med Magnus Färjhage om deltagande från Ramkvilla och ev. 

samma upplägg. 

4. Kassör Stefan gjorde en gedigen genomgång. Nu finns 329 000 kr i kassan. Ny kassör fr o m 

2025 blir Carina Pettersson. Under övergångstiden, dvs 2024, sköter Stefan de rena 

kassörsuppdragen. 

5. Nya personer krävs för de uppdrag Stefan parallellt stått för. 

- Sven Geijersson svarar för gymmet, Medlemmar, koder osv. 

- Husansvarig för Plymska vandrarhem (nu godkänd för max 9 pers. i 5 rum) och för bokning av 

Bäckabygården samt städning saknas. Till ansvarig utgår ersättning på 20% av intäkterna. 

- Ansvarig för hemsidan saknas också, Katarina Ek-N undersöker. 

6. Alwes fond: 14.350 kr har influtit till Alwes minne. Hur de skall användas föreslås 

hembygdssektionen som ansvarig i diskussion med styrelsen och Alwes familj. 

7. Planering för sommarserveringen klar. Ansvariga blir i år Agnes Andersson och Evelina 

Karlsson med resp. mammor Monika och Susanne. Färre kommer att jobba och då få fler 

pass. Mari Bergström pausar just i år. 

Öppet 1-2 juni, Byarna Runt och Ramkvilla marknad. 

Öppnar sedan ons. 18 juni, sista dag med Lymlarnas mopedrally sön 19 augusti. 

8. Vetlanda Kommuns projekt ”Ensamma äldre” (hellre Mötesplats) med ledning av Inger 

Eriksson kommer att ordna träffar 1 ggn/mån t o m maj på Bäckabygården med enkelt fika à 

40 kr  plus underhållning. 1:a ggn 18/1 blev välbesökt. 

9. Kjell-Egon svarar för Bygdegårdarnas årsrapportering samt för att söka kommunalt bidrag. 

10. Stefan och Mari avtackas. Kim ordnar blommor. Särskilt konto avsatt. 

11. Sven Eriksson ser till att grindarna blir undanställda för att underlätta snöröjning. 

Kommunen har plogat parkeringsplatsen. Hoppas detta fortsätter. 

12. Hanns inte med --- evenemangskalender. Vi fyller på efter hand i samråd med varandra och 

hoppas presentera i samband med årsmötet. 

Städdag bestämdes till 7 maj kl. 9. 

 

Styrelsemötet avslutades, vid protokollet 

 

 

…................................................. /Anna-Catharina Nelson 


